

No. 45795

Multilateral

Council of Europe Convention on Action against Trafficking in Human Beings.
Warsaw, 16 May 2005

Entry into force: *1 February 2008, in accordance with article 42*

Authentic texts: *English and French*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Council of Europe, 2 February 2009*

Multilatéral

Convention du Conseil de l'Europe sur la lutte contre la traite des êtres humains.
Varsovie, 16 mai 2005

Entrée en vigueur : *1er février 2008, conformément à l'article 42*

Textes authentiques : *anglais et français*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Conseil de l'Europe, 2 février 2009*

Participant	Ratification	
Albania	6 Feb	2007
Austria	12 Oct	2006
Bulgaria	17 Apr	2007
Croatia	5 Sep	2007
Cyprus	24 Oct	2007
Denmark (exclusion: Faroe Islands and Greenland) (with reservation)	19 Sep	2007
Georgia (with declaration)	14 Mar	2007
Moldova (with declaration)	19 May	2006
Romania	21 Aug	2006
Slovakia	27 Mar	2007

Note: The texts of the declarations and reservations are published after the list of Parties
-- Les textes des déclarations et réserves sont reproduits après la liste des Parties.

Participant	Ratification	
Albanie	6 févr	2007
Autriche	12 oct	2006
Bulgarie	17 avr	2007
Chypre	24 oct	2007
Croatie	5 sept	2007
Danemark (exclusion : Îles Féroé et Groen- land) (avec réserve)	19 sept	2007
Géorgie (avec déclaration)	14 mars	2007
Moldova (avec déclaration)	19 mai	2006
Roumanie	21 août	2006
Slovaquie	27 mars	2007

Reservation made upon Ratification

Réserve faite lors de la Ratification

**DENMARK (EXCLUSION: FAROE
ISLANDS AND GREENLAND)**

**DANEMARK (EXCLUSION : ÎLES
FÉROÉ ET GROENLAND)**

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

In accordance with Article 31, paragraph 2, of the Convention, Denmark reserves the right not to apply Article 31, paragraph 1.e, of the Convention.

Denmark declares that the Convention shall not apply to the Faroe Islands and Greenland until further decision.

[FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS]

Conformément à l'article 31, paragraphe 2, de la Convention, le Danemark se réserve le droit de ne pas appliquer l'article 31, paragraphe 1.e, de la Convention.

Le Danemark déclare que la Convention ne s'appliquera pas aux Iles Féroé et au Groënland jusqu'à décision ultérieure.

Declaration made upon Ratification

GEORGIA

Déclaration faite lors de la Ratification

GÉORGIE

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

Georgia declares that, until the restoration of the territorial integrity of Georgia, the Convention shall apply on the part of the territory of Georgia where Georgia exercises its full jurisdiction.

[TRANSLATION – TRADUCTION]¹

La Géorgie déclare que, jusqu'à la restauration de l'intégrité territoriale de la Géorgie, la Convention ne s'appliquera qu'à la partie du territoire de la Géorgie contrôlée effectivement par la Géorgie.

¹ Translation supplied by